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W dniu 17,Q1.2024 r o godzinie 1 1:00, w siedzibie Polskiego Komitetu Olimpijskiego,

odbyło się zebranie Zauądu Polskiego Związku Podnoszenia Ciężarow.

Obradom przewodniczył Prezes PZPC Waldemar Gospodarek.

W zebraniu uczestniczyli członkowie Zaządu,. Zdzisław Żołopa - Wiceprezes PZPC ds.

organizacyjnych, Antoni Kawałek - Wiceprezes PZPC ds. Spońowych, Jacek Zawadzki -
Wiceprezes pZPC ds. Sędziowskich, Arkadiusz Ratajczak, Przemysław Ciosek, Zygmunt

Wasiela, Bogusław Mokranowski Leszek Tarnawski (online), Jacek Góralski (online), Jerzy
Jaśniak (online), Lech Labudda (online),

ponadto w posiedzeniu uczestniczyli pracownicy etatowi Związku oraz zaproszeni goŚcie:

Sekretaz Generalna PZPC Halina Pikuła, Trener ds. Organizacyjno-Szkoleniowych Daniel

Dołęga, Edyta Więckowska oraz Pzewodniczący Komisji Rewizyjnej Sebastian Ołubek.

W spotkaniu uczestniczył rownieź trener kadry narodowej kobiet: Antoni Czerniak oraz
Sekretarz Generalny Polskiego Komitetu Olimpijskiego Marek Pałus,

prezes pzywitał wszystkich i pzedstawił gościa specjalnego spotkania p, Marka Pałusa,
Sekretarza Generalnego PKOI.

pan Marek Pałus pzedstawił jak odbyło się pozyskanie sponsora dla Polskiego Związku
podnoszenia Ciężarow. Poinformował zebranych, że to Prezes PZPC zapoczątkował
rozmowy z Polskim Cukrem, co potwierdza)ą wcześniejsze umowy pańnerskie Związku.
polski Komitet olimpijski dokładając do tego swoje świadczenia przyŚpieszył cały proces,

Sekretarz PKO| poinformował, ze jeśli Prezes będzie szukał nowych sponsorów PKO| jest

otwańy na dołożenie swoich świadczeń, żeby wynegocjowac jak najlepszą umowę i

pzyśpieszyć cały proces orazw drugą stronę, jeśli PKO| pozyska nowych pańnerów liczy że
Związekzaangażuje się ewentualnie w te umowy. Prezes Waldemar Gospodarek dodał, że z
pewnością pozycja jego osoby w strukturach PKO| też pozytywnie wpłynęła na podpisanie

umowy, co potwierdził Sekretaz Generalny,

Sebastian Ołubek zadał gościowi zebrania pytanie dotyczące świadczeń jakie PKOI oferuje

Związkom. Zapytał o szczegoły pomocy prawnej jaką nieodpłatnie oferuje dla PZS-ow.
Sekretarz potwierdził, że dopiero co wprowadzili taką usługę, która może przynieŚĆ

Związkom spońowym oszczędności około 2000-5000 zł miesięcznie. Drugie pytanie

dotyczyło uchwały jaka obowiązĄe w naszym Związku, która mówi o ekwiwalencie 20o/o od

kwoty pozyskanej pżez Prezesa lub innego członka Zarządu od sponsora. Sekretarz
powiedział, że to jest uchwała Związku i PKOI nic do tego nie ma, Poinformował, że z tego
co się orientuje i wie, w około 75o/o PZS-ów taka lub podobna uchwała obowiązuje. Nie ma

znaczenia czy umowa jest podpis ana za pośrednictwem PKOI, co w tym pzypadku musiało

tak się odbyć poniewaz PKO| dołoźył swoich świadczeń, czy bezpoŚrednio ze sponsorem.
Sebastian ołubek stwierdził że obecna uchwała nie obowiązuje do tej umowy, poniewaŻ

została uchwalona w sierpniu, a umowa sponsorska podpisana w październiku. Sekretarz
pKol, również prawnik z zawodu, poinformował źe nie ma racji, uchwały prowizyjne uchwala

się w przód, a nie w tył. Po tym Sekretaz Generalny podziękowałza spotkanie.



prezes pzpc odczytał interpretację prawną, ktora bzm|. ,,Na mocy powyższej uchwały

Zarząd pZpC przyznał prezesowi Zarządu/Członkowi Zarządu PZPC nagrodę w wYsokoŚci

20%o netto pozyskanych środkow sponsorskich na działalnośĆ Związku, o ile PozYskanie
spansora i środków sialo się za sprawą prezesa Zanądu/Członka Zarządu pZpC.

Z analizy powyższych dokumentow wynika, że z uwagi na pozyskanie przez Pana Prezesa

środkow sponsorskich z zewnątrz (na mocy zawaftej cyvvilnoprawnej umowy z pkol), należy

się panu prezesowi nagroda jako jednostronne świadczenie bez koniecznoŚci zawierania

pkieyotwiek umowy * iy, pizedmiocie i asygnaty Komisji Rewizyjnej, Zgodnie bowiem z

ustawą prawo o ,io*"oyrzeniach udział Komisji Rewizyjnej jest potrzebnY w PrzYPadku

zawierania umowy z członkiem zarządu, a tutaj taka sytuacja nie ma miejsca. Komisja

Rewizyjna nie jest stroną w tej sprawie. Komisja Rewizyjna pełni funkcje nadzorczą i

kontrolną.

A zatem, skoro to prezes pozyskał sponsora i środkite już do związku wpĘnęły, to w świetle

prawa może on wystąpić z wnioskiem o wypłatę należnej mu nagrody."

Następnie prezes pZpC Waldemar Gospodarek zaproponował na Protokolanta
posiedzeńia Daniela Dołęgę, a na pżewodniczącego zebrania Zdzisława ŻołoPę, który
'pżyiął 

propozycję i przedstawił wszystkim porządek Zebrania, który pzedstawiał się

następująco:

L. Przyjęcie porządku obrad,
2. Przy.ięcie protokołów z:

- posiedze nia Zarządu PZPC z dnia 24.L0.2O23,

- posi edzen ia P rezydi um Zarządu PZP C z d n ia 28. 1-2. 2023,

3. Sprawy organizacyjne:
- lnformacja o planowanej dotacji do umów MSIT (BP, FRKF) na rok 2024,

- projekt podziału dotacji FRKF do umów FRKF_sc i FRKF_SG na rok 2024,

4. Sprawy szkoleniowe:
- zatwierdzenie składu Kadry Narodowej na 2O24 rok,

- zatwierdzenie składów osobowych oSSM_PZPC na l półrocze 2024,

-informacja o składach osobowych na Mistrzostwa Europy Seniorów Sofi;i (a;łgaria),

- informacja o składach osobowych na Puchar Świata lWF w Pukhet(Tajlandia),

- aktua|izacja kalendarza imprez centralnych PZPC na rok 2024 (zmiany terminów: OOM,

TNo, Finał EcoHarpoon pLpC, kwalifikacje do MP U15, MMP U23, lPPKiM, Kursokonferencja

Trenerów i lnstruktorów),

- SSM regulamin współzawodnictwa sportowego młodzieży uzdolnionej

2O24 roku jeśli otrzymamy podpisany z lS-PlB),

5. Sprawy różne:
- informacja na temat przygotowań do MEJuniorów i U23 Raszyn 2024



Ad 1)

Antoni Kawałek zgłosił do poządku obrad w pkt. 3 o uchylenie Uchwały nr 150 która dotYczY

sprawy o której pzed chwilą dyskutowano, w pkt. 6 o uchwalenie nowej uchwały dotyczącej

wynagrodzenia prezesa lub Członka Zarządu, który pzyprowadzi do Związku sponsora i w

pńt. z wniosł wniosek o dofinansowanie zawodniczki Oliwii Drzazgi w Mistrzostwach EuroPY

wraz z przygotowaniami na obozie kadry.

Sebastian ołubek poprosił, aby w pkt, 8 wprowadziĆ informację o zebraniu Komisji

Rewizyjnej.

Jacek Zawadzki poprosił aby w pkt, 9 dodaó do porządku obrad wniosek Komisji

Sędziowskiej o pnyznanie zwrotu kosztów przĄazdu na zawody dla sędziów,

prezes zgłosił do poządku obrad projekt wydatków z umowy sponsorskiej oraz informacja o

gali podsumowującej 2O23 rok.

Następnie zebrani jednogłośnie przyjęli poządek obrad.

UCHWAŁA Nr 173 /2024

Zebrani członkowie Zanądu jednogłośnie zatwierdzili zaproponowany Porządek
Zebraniaz uwzględnieniem dodanych punktów.

Ad 2)

Bogusław Mokranowski poinform ował, że jego zdaniem brakuje w protokole kwot jakie

organizatorzy zaproponowali na organizację imprez, Poprosił aby w następnych protokołach

takie rzeczy ujmować,

UCHWAŁANr 17412024

Zebrani członkowie Zarządu przyięli jednogłośnie protokół z posiedzenia Zarządu z
dnlla24.10.2023 oraz posiedzenia Prezydium PZPC z dnia 28.12.2023 roku. (

przewodniczący żebrania, poinformował o kolejnym punkcie Óbrad, czyli wniosku o

anulowaniu Uc|wały nr 150. Jacek Zawadzki poprosił o uzasadnienie tego wniosku.

Sebastian ołubek poinformował, że KR po ostatnim posiedzeniu stwierdziła, że w związku z
tym że Prezes jest emerytem ta kwota równa się 33o/o, 2oo/o plus PoóhOdne od

wynagrodzenia, Prezes potwierdził powyższe, Antoni Kawałek dodał, źe jest to sPrawa

kontrowersyjna i również środowisko chce aby tę uchwałę zmieniÓ, Zygmunt Wasiela
stwierdził, że wypłata została naliczona prawidłowo ponieważ jest to kwota netto. Potwierdził,

źe śro,dowisko jest zbulwersowane wysokością ekwiwalentu dla Prezesa i chce kierowaĆ

pisma do MSiT i Sejmu w tej sprawie. Podsumowując popiera wniosek Antoniego Kawałka o

anulowanie tej uchwały.

UCHWAŁA Nr 175/2024

ąebrani członkowie Zarządu przegłosowali wniosek i uchwała została uchylona.
Głosowało 12 członków Zarządu, 10 osób było ZA,,2 osoby WSTRZYMAŁY SlĘ od
głosu.

Ad 3)

Sekretarz Generalna PZPC poinformowała, że w chwili rozsyłania zawiadomienia o

posiedzeniu Zarządu nie były znane wysokości dofinansowania dla polskich złliązków



śpońowych do programów z Budżetu Państwa i Funduszu Rozwoju Kultury FizYcznej
(FRKF). W dniu ,12 stycznia, wieczorem, zostały opublikowane na stronie internetowej MS|T

programy na2024 rok, zarównozBP iFRKF.

Podnoszenie cięźarów może liczyć na dofinansowanie w wysokości:

- 3,500.000,00 zł ze środków BP,

- 5.300.000,00 zN z FRKF.

pani Halina pikuła poinformowała, że powinniśmy jak najszybciej ŻożyĆ dokumentację abY

jak najszybciej podpisać umowę.

Do umowy FRKF konieczna jest uchwała o podziale środków na szkolenie centralne oraz

szkolenie grupowe. po dokonaniu wyliczeń poprosimy Zaząd o zatwierdzenie Podziału kwot

na Mw szkolenia.

ponadto do złoźenia jest program dofinansowujący organizację imprez międzynarodowych

na terenie kraju,

ponownie w tym roku jesteśmy organizatorem Turnieju Nadziei OlimpijskiCh i też trzeba
przygotować program do MS|T na dofinansowanie organizacjitych zawodów.

Jacek Góralski poprosił, aby przed głosowaniem online nt,. podziału Środków otzYmał

szczegółowe zestawienia, jakie kwoty zostaną przeznaczone na dany cel, Sekretaz
poproŚiła wnioskującego o doprecyzowanie jakie punkty chce otzymać. PzewodniczącY
poinformował, że dokumenty zostaną rozesłane do każdego członka Zarządu.

Ad 4)

Daniel Dołęga poinformował o składzie kadry narodowej na 2024 rok oraz poinformował, Że

do przesłanego zestawienia zawnioskowano o dodaniu Szymona Góralskiego i Natalii

Zawisza, w miejsce AmeliiŁodzińskiej, która zakończyła karierę.

UCHWAŁA Nr 176 12024

Zebrani członkowie Zarządu zatwierdzilijednogłośnie skład kadry narodowej na 2024
rok.

Następnie Daniel Dołęga poinformował o składach Ośrodkow Szkolenia SportOwego

Młodzieży na 2024 rok. W porównaniu z drugim połroczem roku ubiegłego, zmiana nastąpiła

w Bydgoszczy, gdzie w miejsce Elizy Sieradzkiej zawnioskowano o dołączenie do szkolenia

zawodnika Michała Dudka, reprezentanta Polski, ósmego zawodnika Mistrzostw EuroPy

2023, które odbyły się w Kiszyniowie,CHWIŁANr 17712024

Zebrani członkowie Zarządu jednogłośnie zatwierdzlli składy OSSM na Pierwsze
półrocze 2024 roku.

Następnie pzedstawiony został skład osobowy na Mistzostwa Europy. Daniel Dołęga

poinfórmow|ał, że szerokie składy zostały zatwierdzane na poprzednim posiedzeniu Zauądu,
aw zgłoszeniach Final Entry trenezy zgłosili następujące osoby:

o Oliwia Drzazga
o Mónika Szymanek
o Maria połka

. Zuzanna Połka (rezerwowa)



wiktoria wołk
weronika zielińska-stubińska
Marek komorowski
Piotr Kudłaszyk
Patryk Bęben
BańłomiejAdamus
Patryk Sawulski
Daniel Goljasz
Arsen Kasabijew
Arkadiusz Michalski

ponadto poinformowano, że do piątku Arkadiusz Michalski ma podjąc decyzję czy będzie
kontynuował szkolenie centralne i karierę reprezentacyjną.

Sekretarz Generalna poinformowała, że pzy tych zgłoszeniach według nowych pzePisow
trzeba dokonać opłat, ktore są niezwracane. Poprosiła aby do 31 stycznia podjąĆ ostateczną

decyzję co do składu na lWF Grand Prix w Phuket. Do tego czasu musimy oPłaCiĆ do

organizatora entry f ee za członków reprezentacji i opłatę antydoping ową za zawodników.

Sebastian ołubek poprosił o wykaz osob towarzyszących na Mistrzostwa Europy.

Pzewodnic zący zebrania odczytał osoby:

o Antoni czerniak
o Marek sachmaciński
o Paulina Szyszka
o Ewelina Daniszewska
o PiotrWysocki
o Marcin Lampe
o Piotr Ciupa
o GrzegorzKępa
. Lech Labudda
o kamilla sidor-Tomaszek
. Waldemar Gospodarek
o Monika Kałas-Paterek

W następnej kolejności pzedstawiony został skład na lWF Grand Prix w Phuket:

. weronika zielińska-stubińska
o Piotr Kudłaszyk
. BartłomiejAdamus
. Daniel Goljasz
. Arsen Kasabijew
o Arkadiusz Michalski

Z zaznaczeniem, że największe szansę wśród mężczyzn na kwalifikacje mają Piotr

Kudłaszyk iArsen Kasabijew i to oni prawdopodobnie wystąpią w tych zawodach.



Ńastępnie przedstawione zostały zmiany w kalendarzu imprez PZPC na 2024 rok, które

zostaĘ pzesłane zebranym w zawiadomieniu o posiedzeniuZarządu.

ZarządPZPC został zapoznany z treścią pism z klubu CLKS Mazovia Ciechanów:

- o zmianę terminu MP Kobiet iMężczyzn,

- dodaniu do kalenda rza PZ?C Mistrzostwa Krajowego Zrzeszenia LZS do lat 15 oraz

Memoriału Andzeja Matusiaka i Jezego Ostrowskiego,

Daniel Dołęga poinformował, że Zawisza Bydgoszcz vlyraził chęĆ organizacji wraz z
pucharem Polski, Kursokonferencji Trenerów i lnstruktorów w dniach 15-17 listoPada.

UCHWAŁA Nr 178 /2024

Zebrani członkowie Zarządu przyjęti jednogłośnie zmiany w kalendazu PZPC, z
uwzględnieniem wniosków klubu CLKS Mazovia Giechanów.

W kolejnym punkcie obrad członkowie Zarządu zostali poinformowani, że do chwili obecnej
nie wpłynął do PZPC podpisany regulamin wspołzawodnictwa na rok 2024 dla podnoszenia

ciężarów, odczytana została tylko treść maila, w którym poinformowano o braku uwag ze
strony lnstytutu Sportu i podziękowaniazanetelne przygotowanie podziału puli punktów na

dane grupy wiekowe i kategorie wagowe.

Dodatkowo poinformowano, żejak tylko regulamin zostanie podpisany i pzesłany do PZPC,
zostanie opublikowany na stronie internetowej Związku,

W następnej kolejności przewodniczący poprosił aby każdy z członkow Zarządu panelowo

wypowiedział się nt, propozycji wynagrodzenia dla osób które pzyprowadzą sponsora do

Związku.

Jako pienrvszy Antoni Kawałek: Nie wiem czy każdy z Państwa zdaje sobie sprawę w jakiej

sytuacji się wszyscy znajdujemy po ostatnich wyborach.

My jako Zanąd ponosimy odpowiedzialność za to co dzieje się w ZwiązRu oraz pełną

odpowiedzialność finansową. Skąd to wszystko się wzięło. Ja na ostatnim posiedzeniu

Zanądu głosowałem za plopozycją nagrody w kwocie 5.000 zł, następnie Sebastian Ołubek
Mrącił, że w dalszym ciągu obowiązuje uchwała która mówi o 10o/o z pozyskanej kwoty, ale
późniĄ okazało się po sprawdzeniu, że jest w niej zapisane 20o/o kwoty pozyskanej od

sponsora.

Nikt nie kwestionuje pracy i zasług Prezesa w tym temacie i że poŚwięca swój czas aby

Związek miał sponsorów. Popzednia uchwała była bardzo bulwersująca dla naszego
środowiska, od kwoty prawie 5 milionow złotych policzymy 20% to wychodzi kwota 't miliona

złotych,

Ja bym nie chciał aby jako członek Zarządu musiał się z takich rzeczy w przyszłoŚci

tłumaczyć. Myślę że nie zrobimy Prezesowi kzywdy jeśli przyznamy inne wynagrodzenie,
nie w formie procentowej od pozyskanej kwoty.

prezes odpowiedział, że uchwała obowiązywała jeszcze za czasów Szymona Kołeckiego,

który wtedy był Prezesem Związku,



Boqusław Mokranowski: pytanie odnośnie zapisu o koniecznoŚci sPrawozdawczoŚci

@eńnarzeczsponsora.Widzimycosiędziejepoostatnichwyborach.
sponsor w każdej chwili może te pieniądze cofnąć. ponadto miejmy na uwadze, że zawsze

rok po lgzyskaclr olimpr.lskich jest trudnym rokiem finansowo dla spońu, ktory nie zdobędzie

medatu na lgzyskach,'a nie miejmy złudzeń, że nam ten medal uda się zdobyć, Nie sądzę

abyśmy dostali za rok te 9 milionow z MS|T,

Prezes odpowiedział, że między innymi po to bierzemy kolejne zawody międzynarodowe

jako organizator, żeby zarobic pieniądze dla Związku,

A dofinansowanie z MS|T nie ma nic do żeczy, do algorytmu liczone są wYniki z kilku

ostatnich lat do podziału środkow z MSiT,

Zvqmunt Wasiela: Trudny temat, przypominam sobie ostatni Ąazd WYborczY, Ja będąc

wiele lat Prezesem, nigdy z takich zapisów nie kozystałem, Mam żal do ówczesnego

członka Zaządu szymóna Kołeckiego, który kiedyś wytykał mi, że Zarząd przyznał mi

nagrodę w kwocie 5.000 zł za pracę ktorą wykonałem. Popieram, bo sam słyszę ze

środowiska głosy, źe jest ono zbulwersowane że taka kwota ma trafic do Prezesa. WszYscY

czekają na-wynik tógo posiedzenia i jakie decyzje zostaną podjęte, Ta kwota jest

zoecy'oówa nie zaduza. Co do środkow z MS;T, wiadomo że więcej dostaną te Związki ktore

będąmiały dobre wyniki na lgrzyskach Olimpijskich,

Co do środowiska, są głosy, ze jeśli nie będzie odpowiednich decyzji, tzeba będzie zwołaĆ

nadzwyczajny Ąazd Wyborczy, czego nie chcę bo naszą pracę dla Związku uważam za

dobze wykonywaną.

sebastian ołubek: sami dobze wiecie, ze wytykaliśmy poprzedniej władzy pobieranie

@alnymPrezespowiedział,żebędziepracowałspołecznie.
prezes, Nie było takiego stwierdzenia, zapewniłem, że przyprowadzę do związku sponsora,

@:JauwaŻam,Żetepieniądzepowinniśmyinwestować,anie
konsumowac. Nie Jnce aby prezes wziął te pieniądze i za dwa lata Powiedział, Że dziękuję,

nie chce jużbyc prezesem, mam emeryturę, dzięki za wspołpracę. chciałbym aby prezes

był 10-15 lat ina pzestrzeni tego czasu itak te pieniądze dostanie, a nie będzie to raziło

środowiska , że w tak krotkim czasie. To nie jest Panie Prezesie tak, Że robię Panu na złoŚĆ,

ch ce kla rowneg o, pzej rzyste g o dzi ała n i a Związku,

Jacek zawadzki: L)ważam, że za każdą pracę należy się wynagrodzenie i nie powinniśmy

poa*^Z.e tego ze ktoś przyprowadza sponsora, pracuje na to i nic z tego nie ma,

powinniśmy teraz skupic się na uczciwym wynagrodzeniu. Rozumiem ze kwota może

szokować, ludzie widzą tylko i|e Prezes bierze, a nie patrzą ile pracy w to wkłada, Też

uważam, że 20% od pozyskanej kwoty to w tym pzypadku za dużo. wypracujmy inne,

godziwe uhonorowanie Prezesa.

Arkadiusz Rataiczak: Jestem na co dzień z prezesem w biurze, wiem ile pracy wkłada w to

^w 
Z*;ą."kaob-eTunkcjonował. Wcześniej nie było sponsora więc nie było tego Problemu,

Wiadomo ze jest to cięzki i burzliwy temat w środowisku ale uważam Że trzeba wYnagrodziÓ

Prezesa godnie.

przemvsław Giosek: Nikogo te 20% by nie dziwiło gdyby kwota od sponsora byłaby niższa,

Z.dą,"y *b" pyńi" czy lepiej mieć, czy nie mieć sponsora. Na chwilę obecną tylko

udezamy w Prezesa, a nie chwalimy za pozyskane środki,



Airtoni Kawałek: Nikt nie krytykuje Prezesa, to wina nasza, członków Zarządu, Że taką

ucr,wałę podjęliśmy , ZdĄemy sobie sprawę zzaangażowania i pracy Prezesa.

Lech Labudda: Ja uważam, że taka jak była uchwała za Kołeckiego, taka Powinna bYĆ

Teń. Niech każdy z nas pzyniesie sponsora i będzie zadowolony.

Arkadiusz Rataiczak: Z tego co wiem, to Prezes nie z każdej umowy sponsorskiej brał

ekwiwalent,

Antoni Kawałek: Czy te pieniądze które wypłaciliŚmy Prezesowi do tej Pory, to PosĄ z

pieniędzy Związku czy z pieniędzy sponsora.

Waldemar Gospodarek: Wszystkie pieniądze pozyskane od sponsora są Środkami

własnymi Związku.

Sebastian ołubek: Czy członkowie Zarządu wiedzą jak wydatkowane są Środki własne

Z*,ą.k,r, c wynagrodzenie za wzyprowadzenie sponsora? Czy wiecie, Że nP. ze

środ-rów własnych pokryte były wydatki za przegapiony wylot do KiszYniowa na Mistzostwa

Europy? To kolejna uwaga Komisji Rewizyjnej.

Zdzisław Żołopa; Ja pamiętam kiedy była podejmowana stara uchwała jeszcze za Szymona

K"ł".ki"g"J"*Ętam jak poźniej Anwil te pieniądze wycofał po aferze w Rio. Potem

o*cresny prezes zostawił Związek z minusowym bilansem. Ja nie będę się chwalił kto

Medy wyciągnął Związekz długów. To jedna sprawa. Druga, to że Środowisko twierdzi, Że

środki te załatwił PKol, a my te pieniądze dajemy Prezesowi. Wszyscy wiemy, Że to Prezes

załatwiał te środki,

Jeśli chodzi o EcoHarpoon, to podziękowania dla Zygmunta, który wypracował wsPÓłPracę z

klubami, my jako Lubelszczyzna korzystamy z tych środków. My zapoczątkowaliŚmY ligę

wojewódzkąztąfirmą, z myślą o lidze centralnej,

prezes: Jeśli chodzi o aktualną umowę zfirmąEcoHarpoon to ja wypracowałem tę umowę,

Zdzisław Żołopa: Jasne nikt tego nie neguje,

Antoni Kawałek:,Wspołpraca zfirmą EcoHarpoon ciągnie się od 201't roku i trzeba to

kontynuować.

Arkadiusz Rataiczak: Wracając do tematu, może podnieśmy Prezesowi pensję, zamiast

etwiwilentu procentowego.

Sebastian Ołubek: Cenna uwaga, będzie to mniej rażące dla środowiska.

pzemvsław ciosek: Składam wniosek formalny o podwyźszenie pensji dla Prezesa do
't 0.000,00 zł netto/miesięcznie,

Sebastian ołubek: i to co powiedziałem wcześniej, z każdym miesiącem Prezes będzie

chciał dla nas dłuzej pracować.

Jacek Zawadzki: Plus roczne nagrody, które jednorazowo będzie uchwalał Zarząd.

Prezes : Czy pzewodn iczący Kom isj i Rewizyj nej to akceptuje?

Sebastian Ołubek: Tak, to nie będzie tak bulwersujące dla środowiska.

Jezv Jaśniak: Wniosek formalny o pozostawienie 20o/o od pozyskanych Środków, z limitem

rocznym 120 tysięcy złotych.



Jacek Góralski: Ja pzychylam się do propozycji wynagrodzenia miesięcznego, a jeśli
sponsorzy odejdą możemy w kazdej chwili wrócic do popzedniej wysokości pensji. A jeśli
dojdą Zarząd może podwyższyć pensje lub inaczej nagrodzió.

Leszek Tarnawski: Ja proponuję przychylić się do wniosku formalnego kolegi Cioska, z
zapisem że na rok2024.

Sebastian Ołubek: Dla członkow Zaządu będzie to komfońowa sytuacja, bo wypłata
miesięczna będzie sża ze środków własnych Związku, a nie bezpośrednio kojarzone ze
sponsorem.

Antoni Kawałek. Ja wnioskuję kwotę 7.000,00 2| + nagrody za wykonaną pracę, na wniosek
członków Zarządu.

Przemvsław Giosek: pzegłosujmy czy 7.000,00 zł czy "10.000,00 zł.

Zdzisław Żołopa: wypracujmy jeden wniosek.

Zvqmunt Waslela: 10.000,00 ż to teraz zarabiĄą trenerzy.

Zdzisław Żołopa: Doprecyzujmy wniosek, 10.000,00zł miesięcznie + pochodne

Jerzv Jaśniak: ja wycofuję swójwniosek.

Leszek Tarnawski: ja przychylam się do wniosku Przemysława Cioska.

Zdzisław Żołopa: Głosujemy nad dalej idącym wnioskiem 10.000,00zł + pochodne, jeśli
zostanie przegłosowany, drugi wniosek mówiący o 7,000,00 zł + nagrody na wniosek
członków Zarządu pozostanie bezzasadny.

UCHWAŁA Nr 17912024

W sprawie propozycji podwyższenia wynagrodzenia Prezesa Zarządu PZPC Pana
Waldemara Gospodarka wynikającego z Umowy UZl2021l182z dnia 1 października

':ł:::""złonkowie zarządu przyjęli wniosek przemysława Gioska mówiący o
wynagrodzeniu Prezesa 10.000,00zł + pochodne.

Głosowało 12 członkow.

ZA głosowało 9 osób,

PRZECIW 2 osoby i 1 osoba WSTRZYMAŁA SlĘ od głosu.

1. Na podstawie§ 31 ust.2 Statutu PZPCwzw. z§22 ust. 1 i4oraz§8 ust.5lit. p)

Regulaminu Pracy Zarządu i Prezydium Zarządu PZPC oraz uchwały nr 0912021

Zarządu PZPC z dnia 29.09.2021 r., Zarząd PZPC proponuje podwyższenie
dotychczasowego wynagrodzenia Prezesa Zarządu PZPC Pana Waldemara
Gospodarka wynikającego z Umowy UZl2021l182 z dnia 1 października 2021
roku na kwotę 1O OO0 zł netto miesięcznie plus pochodne.

2. Na podstawie § 50 ust. 2 Statutu PZPC w zw. z afi.. 11 ust. 4 ustawy - prawo o
stowarzyszeniach, Zarząd PZPC pozostawia Komisji Rewizyjnej PZPC kwestię
doprecyzowania treści aneksu do przedmiotowej umowy pomiędzy Prezesem



Zarządu PZPC, a Związkiem oraz reprezentaĄę Związku w przedmiotowym

zakresie.

Następnie zebrani pr:eszli do głosowania nad dofinansowaniem udziału Oliwii Dzazgi w

M istrzostwach Eu ro py Sen iorek oraz w zg ru powani u popzedzającym zawody,

Antoni Czerniak: Analizując ostatnie listy stańowe i wyniki dziewczYn które są na listach,

uważam że oliwia Drzazga ma szanse pzy dobrym starcie ząąć miejsce od 5 do 8,

Zawodniczka jest zmotywówana i bardzo chce wystańowaĆ. Uważam Źe PowinniŚmY ją

wysłać na te zawody.

UCHWAŁA Nr 180/2024

Zebrani członkowie Zarządu przyjęIi jednogłośnie wniosek o dofinansowanie udziału

zawodniczki oliwii Drzazgi w Mistrzostwach Europy ofaz zgrupowaniu
poprzedzającym zawody.

Następnie zebrani zarządzili przerwę na obiad. Po pzerwie obiadowej Pozostało dziewięciu

członiów Zarządu, w spotkaniu dalej nie uczestniczyli: Jezy Jaśniak i Jacek GÓralski,

po przerwie pzewodniczący Komisji Rewizyjnej pzedstawił wyniki posiedzenie KR jaka

miała miejsce w ostatnim czasie. Poinformował o niepokojącym fakcie jaki miał miejsce na

koniec pracy byłego Kierownika Wyszkolenia, który żożył wniosek o styPendium TEAM 100

na osobę pzemysława Budka. Ponadto większych uwag KR nie ma, o wYjeŹdzie do

Kiszyniowa wspominane i omawiane było wcześniej. Ponadto Sebastian Ołubek Powiedział,
że członkowie Zarządu powinni wiedzieć na co są wydatkowane Środki własne, Kolejną

rzecząjest konieczność znalezienia osoby do pomocy w dziale szkolenia,

W kolejnym punkcie Przewodniczący Komisji Sędziowskiej pzedstawił wniosek swojej

Komisji w sprawie zwrotu kosztów przĄazdu na zawody za ll klasę pociągu PoŚPiesznego,

UGHWAŁA Nr 181 /2024

Zebrani członkowie Zarządu przyjęIi jednogłośnie zaproponowany wniosek Przez
Komisję Sędziowską.

Głosowało 9 członków Zarządu.

W następnej kolejności Prezes zdał krótkie sprawozdanie z puygotowań do organizacji

Mistrzostw Europy i kolejnych spotkaniach jakie w tej sprawie się odbyły. Poinformował o

wstępnej wycenie firmy, która zabezpieczy pzygotowanie hali stańowej, która wstęPnie

wycóniła swoją usługę na kwotę 130.000,00 zł, Ostatnio zakupiliŚmy spzęt sPońowY na

kwotę 800,000,00 zł, który zabezpiecza potrzeby hali stańowej i rozgzewki, a salę

treningowa wyposażymy w spzęt zakupiony pży poprzednich imprezach organizowanYch

przez PZPC,

Następnie wywiązała się dyskusja na temat cen specjalistycznego spzętu sPońowego do

podnoszenia ciężarów w ofercie ELE|KO, która w ostatnim czasie wywindowała cenY na



,,kosmiczny" poziom. Zebrani stwierdzili, ze jeśli przepisy organizacji zawodów dopuszczają

inne firmy jeśli chodzi o spzęt, to wańo rozeznac się i poszukaĆ innych dostawców spzętu.

Następnie prezes pzedstawił swoj ą propozycję wydatkowania pien iędzy sponsorskich :

. Gala podsumowĄącadany rok, z nagrodami na medalistów lO, MŚ i ME
o Koszty związane z obsługą umowy
. stypendia dla ambasadorów,
. Produkcja materiałów promocyjnych,
o Zwroty kosztów podrózy dotyczących działań marketingowych na rzecz sPonsora,

o Przygotowanie materiałów prasowych,
o Koszty związane zumieszczeniem logotypów na strojach reprezentacYjnYch,

o Dofinansowanie organizacji imprez centralnych, propozycja o sfinansowaniu zakuPu

medali,
o Ekwiwalent dla osób obsługujących umowę w kwocie 2.000 zł miesięcznie,
. Dofinansowanie trojki sędziów wyznaczanych przez komisję sędziowską w

rozgrywkach EcoHarpoon Polska Liga Podnoszenia Ciężarów,
o Sponsorowanie wydarzeń sportowych i kulturalnych,
o Promocja marek sponsora podczas wydarzeń.

Z sali padły propozycje, aby raz w roku sfinansować obóz kadry B najmłodszYch gruP,

prezes dodał, że odezwali się do niego ludzie z Polski, któzy mocno zaangażowali się w

najmłodsze grupy dzieci do lat 12i może też coś w tym kierunku zorganizowaĆ,

Innymi propozycjami były m.in, wynagrodzenie dla nauczycieli WF, w miejscach gdzie

ciężary mają jakieś tradycje, w celu wyszukiwania talentów do podnoszenia cięŻarów.

Tu wspomniano również o planach MSiT, które mają na celu wprowadzenie Programu

,,Młode Talenty", które mają na celu stwozenie bazy danych uczniów wraz z ich wynikami z
testów sprawnościowych.

Kolejną propozycją było nagradzanie w formie stypendiów dla zawodników, któzY nie łaPią

się w inne programy stypendialne, medalistów mistrzostw Polski. Jeśli ktoŚ po poł roku nie

poczyni postępów Medy takie stypendium jest wycofywane.

Następną propozycją było dofinansowanie kursów instruktorskich dla pzyszłych trenerów,
przy tym temacie rozlegle dyskutowano na temat organizacji kursu przez Polski |wiązek
podnoszenia Ciężarów w celu zdobycia uprawnień przez osoby chętne do szkolĆnia dzieci i

młodzieży,

Kolejną propozycją było: pomoc najbiedniejszym klubom w postaci zakupu sPrzętu

spońowego drobnego, np. butow lub pasów do podnoszenia.ciężarów.

Następnie prezes zaproponował żeby kontynuować Galę podsumowującą ubiegły rok, na

której nagradzani będą medaliści imprez międzynarodowych.

poprosił o propozycję miejsca, w którym mogłoby być to zorganizowane. Zygmunt Wasiela
poinformował, że bardzo fajnie wszystko wyszło w roku ubiegłym i proponuje Bydgoszcz.

Frez"s poinformował że jeśli terminy będą wolne to jak najbardziej można zorganizowaĆ w

Bydgoszczy, ale zaznaczył, że chciałby w tym roku zorganizowaĆ to z noclegiem, abY

wszyscy nie wracali od razu do domów.



' UCHWAŁA Nr 182/2024

Zebrani członkowie Zarządu zaakceptowali jednogłośnie aby Gala podsumowująca rok

2023 odbędzie się w Bydgoszczy.

Głosowało 9 członków Zarządu,9 osób było ZA, nikt nie WSTRZYMAŁ SlĘ Od

głosu oraz nikt nie był PRZECIWNY.

W ostatnim punkcie posiedzenia, Zdzisław Żołopa złożył wniosek, aby zwiększYĆ zwrot

kosztów przejazdu prywatnym samochodem członkow Zaządu i Komisji RewizYjnej PZPC
do kwoty ujętej w obowiązującym Rozporządzeniu Ministra lnfrastruktury z dnia 22.03.2002

roku w sprawie warunków ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztow uŻYwania do

celów służbowych samochodów osobowych, motocykli i motorowerÓw niebędącYch

wła sn o ści ą pracod awcy,

UCHWAŁA Nr f 83/2024

Na podstawie § 31 ust.2 Statutu PZPCw ztll. z§22 ust. 1 i 4oraz § 8 ust.5 tit. P)

Regulaminu Pracy Zarządu i Prezydiu m Zarządu PZPC, Zarząd PZPC zdecYdował o

zwiększeniu zwrotu kosztów przelazdu prywatnym samochodem członkow Zarządu i

Komlsji Rewizyjnej PZPC do kwoty maksymalnej ujęlej w obowiązującym

Rozporządzeniu Ministra lnfrastruktury z dnia 25 marca 2O02 r. w sprawie warunków

ustalania oraz sposobu dokonywania zwrotu kosztów używania do celów słuŻbowYch

samochodów osobowych, motocykli i motorowerów niebędących własnoŚcią

pracodawcy.
Głosowało 9 członków Zarządu,9 osób było ZA, nikt nie WSTRZYMAŁ SlĘ Od

głosu oraz nikt nie był PRZECIWNY.

Na tym posiedzenie Zarządu zakończono, Prezes Waldemar GospOdarek podziękował wszysthim za

uczestnictwo w zebraniu i życzył wszystkim bezpiecznego powrotu do domu.

Protokołował: Daniel DOŁĘGA Przewod n ic zył,, Zdzisław ZOŁOPA

Warszawa, dnia 17,01.2024 r
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